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Begäran om utlåtanden som framförts vid sammanträdet: 
 
Snabb utredningsbegäran (Haapaniemi Timo):  
Möjligheten att införa stadskameror på prov i Kyrkslättsområdet utreds 
snabbt. I början i kommuncentrum och eventuellt i Masaby. I flera städer 
har man fått goda erfarenheter av att använda stadskameror för 
övervakning av centrala offentliga platser. Till exempel i Kervo har 
kamerorna varit i bruk sedan början av 2020 och de har visat sig lugna 
områdena, minska ordningsproblem och vid behov hjälpa polisen att 
utreda brott. Kommunerna eller städerna har installerat kamerorna och 
polisen sköter övervakningen som en tjänsteuppgift. Förhandlingar med 
polisstyrelsen borde inledas snabbt eftersom kameraövervakning också 
ökar på andra håll i Nyland. 
 
Begäran om utlåtande understöddes av Matti Kaurila, Anneli Granström, 
Ari Harinen och Piia Aallonharja. 
 
 
Utredning (Kilappa Antti): 
Hur har Kyrkslätts kommun förberett sig för oljebekämpning? Ligger 
ansvaret för vattenområdena hos Västra Nylands räddningsverk eller inte? 
 
Timo Haapaniemi understödde begäran om utredning. 
 
 
Edis grill (Harinen Ari): 
Begäran om utredning: undersök möjligheten att hyra ut eller sälja marken 
under Edis grill till det ifrågavarande husbolaget. 
 
Timo Haapaniemi understödde begäran om utredning. 
 
 
Vid sammanträdet lyftes därtill följande frågor upp: 
- handbollens förhållanden under renoveringen av skyddsrummet 
- arrendering av kommunens åkrar 
 
 

 


